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Verslag
1. Agendapunten

a. Jaarrekening 2023
De boekhouding van 2023 werd net voor de vergadering gecontroleerd door Vera Decock en 
Geert Werbrouck. 

Arsène meldt dat de gemeente voor 2023 maar € 6.500 subsidie heeft uitgekeerd in plaats 
van de € 10.000 dat gevraagd werd. Hij vindt dit niet correct omdat er € 10.000 beloofd werd. 

Geert vindt het ook niet correct omdat er op voorhand daarover niet gecommuniceerd werd. 

Arsène stuurde een mail, dd. 2/01/2024, naar schepen Tom Dedecker en Anne-Laure:

“Beste,

Bij de start van het nieuwe jaar bieden wij u onze wensen voor een voorspoedig en 
gezond 2024.

Als bijlage enkele opmerkingen betreffende het toekennen van de jaarlijkse toelage 
aan het Jumelagecomité Middelkerke (JCM).

Zoals gestipuleerd in het schrijven, kan het JCM geen normale en adequate werking 
garanderen indien de toelage van 10.000 €uro niet wordt toegekend.

Mogen wij vragen om een gemotiveerde reden op te geven waarom deze toelage voor 
de eerste maal in haar geschiedenis word vermindert met eventjes 35%.

Met vriendelijke groeten.

Voor het JCM.

De voorzitter.



Arsène Henon”

In bijlage 1 de begeleidende brief van Arsène betreffende bovenstaande mail. 

Hieronder het antwoord op Arsène zijn mail:

“Beste Arsène,
 

Jouw mailtje is besproken met schepen T. Dedecker en Rosalie. Op vraag van de 
schepen, bezorg ik jou het volgende antwoord.
 
Het bedrag van de uitkering van de subsidie voor 2023 werd, in samenspraak met de 
financieel directeur, schepen T. Dedecker en Rosalie, bepaald op basis van het saldo 
in 2023. Finaal gezien heeft het JCM een saldo van - € 5.375,55, wat de uitgekeerde 
subsidie van € 6.500 ruimschoots dekt. Daarnaast is er nog een overdracht van 2022, 
wat een totale som van € 14.869,30 maakt, om te starten in 2024.
 
Voor wat 2024 betreft wordt een duidelijkere en realistischere begroting gevraagd, dan 
wat er in je brief stond. Ondertussen kreeg ik al een begroting binnen die nog in de 
bestuursvergadering besproken en goedgekeurd zal worden. Het financieel overzicht 
van 2023 en de begroting van 2024 zal dan voorgelegd worden aan het 
schepencollege, waardoor men beter zicht zal hebben op de financiële situatie van het 
jumelagecomité.
Volgens de schepen moet er niet gevreesd worden, als er op een verantwoorde 
manier omgegaan wordt met de subsidie. Er kan steeds bijgepast worden, indien 
nodig.
 
Tot morgen voor de bestuursvergadering.
 
Groetjes,
 
Anne-Laure Proot”

Danny reageert hierop dat we starten met een som van bijna € 15.000, wat ruim voldoende is. 
Halfweg het jaar zullen we een duidelijkere inschatting kunnen maken over hoeveel subsidie 
er nodig zal zijn. 

Er werd door Anne-Laure nog eens herhaald dat de financieel directeur vorig werkjaar heeft 
gevraagd om de subsidie-aanvraag in de toekomst kritischer te bekijken, omdat het niet de 
bedoeling is om een grote ‘spaarpot’ op te bouwen. 

Daarnaast werd beklemtoond door Anne-Laure dat een realistische begroting niet onbelangrijk 
is. In 2023 werd bijvoorbeeld een begroting opgesteld met een saldo van – € 17.500 en de 
jaarrekening eindigde met een saldo van - € 5.375,55, wat een groot verschil is.  

De goedgekeurde jaarrekening vind je in bijlage 2.

b. Begroting 2024
De begroting 2024 werd overlopen en goedgekeurd. 

De goedgekeurde begroting vind je in bijlage 3.

c. Etentje bestuur JCM (Arsène)
Arsène vraagt om ten laatste eind januari in te schrijven.  



d. Activiteiten
Programma 2024: zie bijlage 4.

30/03 Amateurkunstenaars in Vresse
Vera zal aanwezig zijn. Annie St. kan helaas niet, gezien dit in de paasvakantie valt.

22-23/06 Fête de la Musique in Vresse
Vera gaat en logeert bij Philippe. Maggie gaat misschien mee. 

JCM voorziet 1 muziekgroep. Arsène neemt contact met muziekgroepen.

Vresse organiseert op 31/08 La Liberation de Vresse-sur-Semois (1944-2024).

Xx/xx St. Georges Day at Maggies place (23/04)
In vorige vergadering werd beslist om door te gaan met het vieren van de nationale 
feestdagen. Danny stelt de vraag als dit effectief wel dezelfde personen moeten zijn die de 
organisaties op zich nemen. De vraag wordt in de groep gegooid voor als er andere 
kandidaten om iets te organiseren. 

St. Georges Day zal Maggie terug organiseren. Ze zal een datum uitkiezen en een raming 
maken van de kosten. Ze meldt wel dat het vermoedelijk duurder zal zijn, gezien voeding 
duurder is geworden. 

Za. 13/07 Franse nationale feestdag (14/07)
Eddy zal het organiseren in het zaaltje in Wilskerke. Zal met een rondleiding in ’t Zeewientje 
zijn.

Xx/10 Dag van de Duitse eenheid (3/10)
André is kandidaat om deze feestdag te organiseren. Mocht iemand anders het willen doen, 
staat hij hiervoor op. Andere kandidaten kunnen zich in een volgende vergadering melden. 

Xx/xx Bezoek Confirmanten van Buchenbeuren
De datum is nog niet gekend. Bjorn laat weten dat Buchenbeuren het pas eind januari zal 
weten. Bjorn houdt ons op de hoogte. 

Xx/11 5j. Middelkerke/Glabbeek
Er werd gepolst bij onze burgemeester wat hij wenst. 

De burgemeester is bereid Glabbeek in Middelkerke te ontvangen voor de viering. Hij staat 
ook achter het idee van de fruitbomen die aan ’t Zeewientje zouden geplant worden. 

Volgens de burgemeester zou Glabbeek al een blauw-witte bank gekregen hebben, maar de 
bestuursleden weerleggen dit. Dit zou niet kloppen. 



De burgemeester stelde voor om ze tijdens het Champagneweekend uit te nodigen, maar de 
bestuursleden vinden dit geen goed idee omdat het een daguitstap is en dit niet haalbaar is 
voor een daguitstap. 

Volgens Eddy is de maand november wel ideaal om de fruitbomen te planten. Ingrid neemt 
contact op met Glabbeek en stelt 16, 17, 23 of 24 november voor. Voor de fruitbomen, zal 
Eddy al de nodige info geven aan Ingrid. 

9-12/05 Bezoek Rauschenberg aan Middelkerke
De groep logeert in West-Bay.

De ontvangst en avondmaal zou in De Branding plaatsvinden. Anne-Laure gaat na bij de 
cultuurdienst als de foyer in De Branding beschikbaar is van do. 9/05 om 8u. tot 10/05 om 
12u.

Programma: De garnaalkruiers zijn niet meer mogelijk. Alternatief: Atlantikwall en regio. 

 Arsène werkt verder uit.

Xx/05 Volleybal Rauschenberg
Mogelijks worden de volleyballers van Rauschenberg uitgenodigd door de Jumpers op hun 
volleybaltornooi in mei. 

31/05 – 2/06 Fête de la Bière in Epernay
Verkoopstanden:

 Jus de Mer staat met een eigen stand, waarin ze Jus de Mer verkopen.

 Jus de Mer heeft 2 nieuwe bieren: Cuvée du Chef en Etappe. Het voorstel is dat 
het JC deze 2 bieren zal verkopen. Alles wordt door jus de Mer meegebracht 
(bier, tapkranen, …)

 Danny zal verder afspreken met Jus de Mer. Arsène geeft de 
contactgegevens aan Danny.

 Wafels: Eddy voorziet opnieuw wafels. 

Overnachtingen: 

 Arsène en Annie, 

 Eddy + echtgenote, 

 Geert + echtgenote

 Danny + echtgenote

 Annie St.

 Danny reserveert 5 kamers

21-23/06 55j Middelkerke – Sohren (André)

Bezoekers: 

 De totale groep zal ca. 50 personen zijn. 

 Ze logeren in De Zeekameel

Voorlopig programma:



 Vrijdagavond: etentje in Ter Zelte met muziek. Ter Zelte is reeds gereserveerd 
door André. 

 Zaterdag: optreden van de Harmonie om 11u op het Epernayplein, tijdens Bier 
aan Zee. Er moet tijdig doorgegeven worden aan dienst evenementen (Josephine 
Van Den Broucke) welk materiaal er nodig is. 

 Zondag: Tempeliersfeesten incl. officieel gedeelte. 

Een houten mini-strandcabine kan als cadeau gegeven worden.

André vraagt als er een rondleiding in SILT mogelijk is. Anne-Laure polst bij de beheerder van 
de evenementenzaal als er een rondleiding zal mogelijk zijn.  

22-26/08 Marktfest in Ettlingen (Arsène)

Jus de Mer zal opnieuw het bier voorzien. 

Wie gaat mee:

 Wim met echtgenote

 Geert met echtgenote

 Freddy met echtgenote

 Arsène en Annie

22/08 – 2/09 Fietstocht Ettlingen (Kölping) (Kristine)

Bezoekers:

 Er zullen hier ca. 40 personen zijn. 

 Ze overnachten hoofdzakelijk in De Zeekameel en enkelen in De Zeebries.

Programma:

In bijlage 5a en 5b vind je het volledige programma.

 Op vrijdag 30/08 voorziet het JCM de ontvangst en een maaltijd in de foyer van 
De Branding. 

o Eddy doet een voorstel voor de maaltijd. Hij factureert het globale bedrag 
aan het JCM. 

 Op zaterdag 31/08 wenst men een rondleiding in SILT. Anne-Laure vraagt na wat 
mogelijk is. 

 Anne-Laure vraagt na bij de cultuurdienst als de foyer beschikbaar is van vrijdag 
30/08 (8u) t.e.m. zondag 1/09 (24u), om er alle gezamenlijke maaltijden te 
organiseren. 

Bijzondere vermelding:

Hildegard Ruml (Puschmann) kreeg een eremedaille voor haar jarenlange inzet bij 
Kölping en in het bijzonder voor de jumelage met Mikaj Middelkerke. Zie in bijlage 6 
het artikel betreffende de viering.

e. Gadgets bij een manifestatie (Geert)
De 1e lading van de sleutelhangers is reeds binnen. Elk lid krijgt een exemplaar. 



Momenteel zijn er 150 kabines besteld + 500 lanyards. 

f. Varia
 Bevraging jumelagegemeenten (Danny)

Arsène geeft de bemerking dat de nieuwe leden geen bijdrage kunnen leveren 
tijdens de bevraging van Danny. Daarom stelt hij voor de vragen in beperkte 
groep te stellen en hiervoor apart samen te zitten.  
Danny meldt dat er maar enkele vragen zijn en dat het niet lang zal duren. Het is 
volgens hem niet de moeite om hiervoor speciaal een vergadering te beleggen. 
De vergadering gaat ermee akkoord dat hij toch die enkele vragen stelt over: 
 Clevedon. 
 Rauschenberg

 Volgende vergadering gaan de vragen over:
 Ettlingen (incl. Kölping en de volleybal)

2. Vaststellen datum volgende vergadering

De volgende vergadering van het jumelagecomité vindt plaats op 28 maart 2024 om 20 uur De Oude 
Post (Joseph Casselaan 1 – Middelkerke)

Zitting gesloten om 22:25 uur

secretaris voorzitter

Anne-Laure Proot Arsène Henon


